
Z Á P I S 
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Rožnov, které se konalo 

 dne 27. srpna 2013 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 
 

Přítomni:    Procházka Zbyněk, VanžůraVáclav, Bc. Pišta Jan, Ing. Pohl Jaromír, Valášek Milan, 
                 Mervart Zdeněk, Pácalt Josef 
 
Program schůze : 
1) Zahájení schůze, schválení programu schůze 
2) Jmenování zapisovatele, schválení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3) Kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze 
4) Stavba splaškové kanalizace - zadávací dokumentace pro výběrové řízení na zhotovitele 
    stavebních prací 
5) Prodej spoluvlastnického podílu o velikosti 1/2 k pozemku parc.č. 803 / 17 v obci Jaroměř a k.ú. 
    Semonice 
6) Různé 
7) Diskuze 
8) Návrh usnesení 
9) Závěr 
 
1. Schůzi zahájil v 18:00 hod. starosta obce p. Zbyněk Procházka. Seznámil přítomné s programem  
schůze. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
2. Zapisovatelem dnešní schůze byla jmenována p. Pištová, jako ověřovatelé zápisu byli navrženi 
ing. Pohl a p. Valášek. Do návrhové komise byli navrženi p. Mervart a p. Vanžůra. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
3. Byla provedena kontrola zápisu a usnesení z minulé schůze. Bez připomínek. 
4. V souladu s rozhodnutím zastupitelstva z minulého zasedání, zpracoval Ing. Jiří Blažek 
připomínky, podněty a stanoviska k zadávání veřejné zakázky "ČOV a kanalizace Rožnov u 
Jaroměře". Dne 7. 8. 2013 se na toto téma uskutečnilo jednání, za účasti zástupců firem  Dabona 
Rychnov nad Kněžnou a Multiaqua Hradec Králové. Za Obec Rožnov se zúčastnili : p. Procházka, 
Ing. Pohl a Ing. Blažek, jako nezávislý odborník. Hlavním tématem jednání byla zadávací 
dokumentace pro výběrové řízení na zhotovitele stavebních prací, konkrétně řešení připomínek k 
této dokumentaci, které vypracoval Ing.Blažek. Na jednání byly jednotlivé připomínky diskutovány 
a následně dohodnuto, že soubor připomínek bude předán firmě Dabona v písemné podobě, ke 
konečnému jejich vyjádření a případnému zapracování do konečné verze zadávací dokumentace. 
Starosta a následně Ing. Pohl podrobně informoval přítomné o průběhu jednání a o některých 
závažných bodech, které byly projednávány a řešeny na tomto jednání. Přítomným bylo současně 
předloženo konečné vyjádření, vysvětlení firmy Dabona k jednotlivým bodům, připomínkám.  
Některé připomínky byly akceptovány a již zapracovány do předložené zadávací dokumentace, u 
některých byl vysvětlen důvod proč nebyly akceptovány. V zadávací dokumentaci je již uvedena 
předpokládaná hodnota díla  59.415.603,- Kč bez DPH. Tato hodnota je předpokládanou cenou pro 
výběrové řízení. Nyní bude dokumentace a pokyny pro zpracovatele nabídky na výběrové řízení 
postoupena na Státní fond životního prostředí (SFŽP) ke kontrole. Zastupitelstvo vzalo 
předloženou zadávací dokumentaci na vědomí, s tím, že ji bude schvalovat až po kontrole SFŽP, 
což lze předpokládat přibližně na začátku měsíce října.  Poté bude následovat, cca do konce roku 
výběrové řízení na zhotovitele stavby. Až bude známa vysoutěžená cena díla, zpracuje firma 
Dabona konečnou verzi finanční analýzy, na základě které bude zastupitelstvo rozhodovat o vlastní 
realizaci stavby. Dále starosta informoval přítomné o možnosti získání další dotace na kanalizaci, a 
to z prostředků kraje. Starosta dále informoval o jednání s ředitelem SÚS  KHK a vedoucím 
oddělení odboru dopravy KÚ KHK. Jednání se uskutečnilo dne 14. 8. 2013 na OÚ v Rožnově. 
Záměrem jednání bylo seznámení dotyčných úředníků s neutěšeným stavem státních komunikací v 
obci a ověření možnosti, zda SÚS  KHK opraví povrchy komunikací, které nebudou dotčeny 



stavbou kanalizace. Dále starosta sdělil, že pro případný zkušební provoz splaškové kanalizace 
počítá předběžně s firmou IVK Group Náchod.      
5. Na veřejném zasedání zastupitelstva obce dne 25. června 2013 byl schválen záměr prodeje 
pozemku parc.č. 803/17 v obci Jaroměř a k.ú. Semonice, o výměře 111 m2 a to za účelem 
vykoupení pozemku pro plánovanou výstavbu dálnice. Bylo také schváleno, že obec neuplatní 
předkupní právo k tomuto pozemku, který obec vlastní ve spoluvlastnickém podílu jedné poloviny 
s Městem Jaroměř. Záměr prodeje byl řádně vyvěšen. Nabízená kupní cena za uvedený pozemek 
činí 8.400,- Kč. Cena je stanovena na základě znaleckého posudku soudního znalce s 15-ti 
procentním navýšením. Kupujícím je státní příspěvková organizace Ředitelství silnic a dálnic ČR. 
Prodej pozemku byl schválen.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
 
6. Různé 
- byl projednán návrh Obce Velichovky, jako zřizovatele příspěvkové organizace Mateřská škola, 
na uzavření "Smlouvy o spolupráci ve věcech zajištění předškolního vzdělávání". Předmětem 
smlouvy je závazek Obce Velichovky, že za předpokladu volných míst bude umísťovat v této škole 
děti z Rožnova. Závazkem Obce Rožnov je částečná úhrada neinvestičních výdajů na zajištění 
školního stravování v mateřské škole. Součástí smlouvy je kalkulace skutečných nákladů školní 
jídelny v roce 2012, ze které je patrna výše požadovaného příspěvku na 1 strávníka ve výši 160,- 
Kč / měsíc. Z našich obcí navštěvovalo mateřskou školu ve školním roce 2012 / 2013 8 dětí. 
Uzavření uvedené smlouvy bylo schváleno.   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
- pan Pišta přednesl návrh na přebarvení vozidla (Renault Trafic) Hasičského záchranného sboru 
(dále HZS) Rožnov na červenou barvu, včetně jeho dovybavení výstražným zařízením modré 
barvy. Po splnění této podmínky bude vozidlo zařazeno do stavu výjezdní hotovosti HZS 
Královéhradeckého kraje a současně bude HZS KHK hradit za vozidlo povinné ručení. O zaslání 
cenové nabídky na přebarvení vozidla (s využitím polepů) bylo osloveno celkem 7 firem. Svoji 
nabídku zatím zaslaly 2 firmy. M-Design z Hradce Králové ve výši 12.800,- Kč bez DPH a PL 
servis z Velichovek v hodnotě 19.000,- bez DPH. Po vyhodnocení návratnosti investice, úsporou za 
nehrazení povinného ručení, byl podán návrh na realizaci objednávky firmou, která podala nejnižší 
nabídku.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
-  pan Valášek se dotázal na uschlý strom - javor, u cesty ke hřbitovu a nabídl se, že ho odstraní 
- starosta podal informaci,  že výsadba stromů, financovaná z dotace poskytnuté obci 
prostřednictvím Mikroregionu Hustířanka se bude realizovat nejdříve na jaře. V současné době 
probíhá výběrové řízení na dodavatele prací. 
- dále se pan Valášek dotazuje, zda je v pořádku, že občané vozí ořez ze stromů na Kamenec, kde 
se jedná o soukromý pozemek. Bylo opětovně diskutováno o tom, že v současné době nemá obec 
žádný vhodný pozemek pro tyto účely. Pan Procházka sdělil, že uskutečnit jednání se 
zahraničními majiteli pozemku “u salaše“ v Rožnově, který chtěla obec využít, není reálné. 
Kontaktovat je prostřednictvím jejich příbuzných, kteří žijí v ČR, se nedaří. Navrhuje řešit skládku 
až na jaře příštího roku, současně s případnou stavbou kanalizace, tj.využití přítomné techniky a 
provést srovnání terénu části pozemku "u salaše", který je v majetku obce. 
7. Diskuze – do diskuze se nikdo nezapojil. 
8. Návrh na usnesení přednesl p. Mervart.  Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  
9. Závěr – starosta poděkoval všem přítomným za účast a veřejné zasedání ukončil v 19:45 hodin. 
 
Zapsala: Pištová Miroslava 
 
 
Starosta: Procházka Zbyněk   .............................................. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. Pohl Jaromír  .............................................. 
 
 
                                  Valášek Milan   .............................................. 



 


